
Schriftelijke vraag1: 

Vraagnummer: S- 574 (21int04060) 

Datum indiening: 3-9-2021 

Onderwerp: Reguliere opvangcapaciteit COA vergroten i.v.m. komst Afghaanse 
vluchtelingen. 

Naam indiener: Janita Hanekamp-Janssen. 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

Inleiding/Aanleiding: Op woensdag 25 augustus hebben de Staatssecretaris van Justitie & 
Veiligheid en de minister van Binnenlandse Zaken & Koninkrijksrelaties een brief gestuurd 
aan o.a. de burgemeesters en wethouders, waarin ze hen het volgende oproepen: “om met 
urgentie en resultaatgericht invulling te geven aan het dringende verzoek om de reguliere 
opvangcapaciteit van het COA te vergroten en de achterstand op het realiseren van de 
taakstelling uitplaatsing vergunninghouders in te lopen.”  Door de komst van Afghaanse 
vluchtelingen stijgt de urgentie om zoveel mogelijk opvangplekken te realiseren.  

Onze vragen. 

1. Wat was het antwoord van de gemeente Overbetuwe op de oproep om de 
opvangcapaciteit te vergroten?  

2. Heeft het gemeente een plan van aanpak om de opvang zo snel mogelijk te faciliteren? 

3. Als er onvoldoende opvang mogelijkheden blijven in Nederland om de toestroom op te 
vangen, zal het goed mogelijk zijn dat er vanuit de minister een verzoek komt om 
crisisopvang te verzorgen. Welke mogelijkheden tot crisisopvang heeft de gemeente 
Overbetuwe? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 

Ondertekening: 

Janita Hanekamp-Janssen, D66 Overbetuwe 


